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創造雙贏的                噸中型貨車

DAF LF17噸中型貨車配置AS-Tronic自手排變速箱及DAF

專利的氣囊懸吊系統；堅固耐用的底盤，設計精巧的SCR

系統，全車系符合EURO 5環保法規，先進科技的創新設

計，造就低油耗、高CP值，雙雙滿足您贏家的選擇。

頭家的智慧 贏家的選擇
The DAF LF, Always Winner

DAF LF以PACCAR Kenworth的品牌，

2011年在北美銷售奪冠



3	 作夥賺錢的好朋友

多功能高效率的行動專家

CF系列是屬於多功能多用途型的車款，擁有現代化且寬

廣空間的駕駛艙、高效率潔淨的引擎、高載重能力、以及

各種底盤和輪軸結構，為使用者提供更重要更顯著的運輸

效益，DAF CF系列是運輸界及貨運專家的全方位專業高

手。

FA LF55 280 4X2 17 噸大貨車

※本公司保留更改產品規格之權利，規格配備以實車為準。

型
型式

排氣量

馬力 hp

扭力 kg-m

離合器

變速箱

後軸差速器

前軸

後軸

空車重

前軸負載

後軸負載

車輛總重

全長 mm

全寬 mm

全高 mm

軸距 mm

主煞車

駐車煞車

輔助煞車

電瓶

發電機

最高速度

迴轉半徑

油箱/尿素桶

輪胎

鋼圈

標準配備

選擇配備

 標準型 豪華型 旗艦型
GR 柴油直接噴射，渦輪增壓及中間冷卻器，直列6 缸/ 24 汽門，符合歐盟EURO 5

6,700 c.c.

280 hp / 2,100 ~ 2,500 rpm

104 kg-m / 1,200 ~ 1,800 rpm

單片乾式、氣壓輔助，自動調整

 Eaton 8309 手排變速箱 ZF 6AS1000 As-Tronic 智慧型自手排變速箱

SR1132 單減速差速器 + 機械式防滑鎖定

拋物線葉片彈簧 + 油壓避震器 + 平衡桿

 拋物線葉片彈簧 + 油壓避震器 + 平衡桿 氣囊懸吊 + 油壓避震器 + 平衡桿

 5,200 kg 5,200 kg 5,200 kg

7,500 kg

10,000 kg (最大11,500 kg 原廠設計)

17,000 kg (最大18,500 kg 原廠設計)

10,540 mm

2,500 mm

3,060 mm

6,250 mm

四輪通風散熱碟式 + 雙迴路氣壓煞車 + ABS、EBL電子控制剎車系統 + 來令片自動調整

氣壓彈簧式

無段常開式引擎排氣煞車 + 駐車煞車

2 x 12V 120Ah

35V 80A

120 km/hr

10.53 m 

塑鋼200L / 塑鋼70L 

295 / 80 R22.5 (6套)

歐規 10 孔 8.25 x 22.5
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CD 音響、晶片防盜鎖、電動窗、電動電熱除霧外視鏡、氣墊式記憶駕駛座椅、定速/限速功能、行車紀
錄器、天窗、霧燈、鹵素頭燈、大燈水平調整（標準型、豪華型）、多功能方向盤、防滑踏板、工作
燈、行車資訊保養系統、臥舖駕駛艙、胎壓偵測系統、車身高度調整功能（旗艦型）

P.T.O.

轎式人體工學設計，清晰的儀表指示、就手

的儀控操作，包括高低可調四幅方向盤、LCD

顯示螢幕，提供您安全舒適的駕馭需求。

全尺寸的床鋪提供舒適的睡眠品質。

智慧型自手排變速箱。（豪華/旗艦車款）

（配備以實車為準）

定速駕駛是 LF 的標準配備
   Comfort and safety systems to rely on 
DAF Trucks offers a wide range of comfort and safety options for the LF 

Series. In addition, all DAF trucks are designed to offer industry-leading 

comfort and a best in class human-machine-interface, to keep the driver 

safely in control in the most comfortable way.

Braking Systems
• Anti-lock Braking System (ABS)

• Anti-Slip Control (ASR)

Vision
• Front and electrically adjustable side view mirrors

Drivers support, passive safety systems
• Tyre Pressure Indication

• Seat belt reminder

• Airbag and seat belt pre-tensioners

• Front and rear under-run protection

Unbeatable driving characteristics

The spacious cab with comfortable seating position, excellent visibility, 

ease of operation, comfortable suspension and tight turning circle for 

great manoeuvrability all form the basis for enjoying every mile in an LF. 

As do the PACCAR engines for great performance, the smooth ride and 

accurate steering behaviour for excellent road holding and power steering 

for minimum effort even at low manoeuvring speeds. Add to this a whole 

range of safety enhancing features, including the optional steering wheel 

airbag, and the ideal distribution truck is born: the DAF LF Series, offering 

maximum driving pleasure for the driver.

A correct tyre pressure saves fuel, increases tyre life and reduces the risk of a 

sudden tyre damage.

All LF vehicles have Tyre Pressure Indication that generates tyre pressure 

warnings on the instrument panel.

For the operator, the LF Euro 5 and EEV vehicles offer a solid foundation 

for low cost of operation and high transport efficiency, combined with the 

highest standards of quality and reliability for optimum availability. And 

finally, the LF is designed for durability, resulting in higher resale values. 

To challenge the driver to the most fuel efficient driving style, information on 

the actual and realized fuel consumption is given on the display integrated in 

the instrument panel. Comprehensive trip fuel information is available after 

engine shutdown for further evaluation.

Engine idle shutdown to prevent unnecessary running of the engine with 

stationary vehicle and thus waste of fuel, is available as an option.

Like every DAF, the LF Series too is characterized by superb driving properties and excellent manoeuvrability. A great deal 

of attention has been devoted to ideally match chassis design, steering, brakes and suspension. This, together with the high 

torque characteristics of the engines and comfortable cab design, makes the LF Series a joy to drive under all circumstances.

A joy to drive

Tyre Pressure Indication

Compact dimensions and a large wheel turn angle result 

in the smallest possible turning circle for optimum 

manoeuvrability.

Actual and targeted fuel consumption is given on the 

display in the instrument panel.
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胎壓顯示



LF HYBRID油電混合中型貨車 

本型錄不得任意轉用。

本公司保留更改產品規格的權利，

恕不另行通知。

若需確實與最新的資訊，

請聯繫授權的DAF經銷商。

本型錄所有圖片僅供參考，

規格配備以實車為準。

總代理：

台塑關係企業．台宇汽車

服務專線：0800-666-666

歡迎參觀台塑達富網站：www.daf.com.tw
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